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Адрес Carey Glass 
Nenagh, Co. Tipperary

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Vista Therm Double Glazing Insulated glass for commercial and domestic applications wAllGlass Structural glass with spider fittings, fins or tension rod
systems. Structural double glazing Processed Glass and Mirror Full range of CNC processed glass including glass doors, internal partitions,
balustrades, floors, stairways and glass entrances Toughened Glass The largest toughening facilities in Europe - the most comprehensive range of
toughened glass up to 19mm thickness Solar Control Glass Wide range of high performance glass types designed to reduce heat build up and heat
loss Vista Therm Roof Windows A product range of bright ideas that let light into your home Ceramic Painting and Screen Printing Toughened panels
for non-vision, vision-obscured building areas and exterior advertising / signage hoardings FireGlass Fire resistant glasses delivering specified levels
of integrity and insulation Frameless Glass Door Systems Complete packages including side and overhead panels Toughened glass thicknesses from
8mm to 12mm

Company Profile of Carey Glass

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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